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Till 

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 

Motion (2011:33) om stopp för privatisering 

av driften av Högdalens simhall vilket i 

förlängningen kan innebära att simhallen 

säljs – remissvar till kommunstyrelsen 

 

Förslag till beslut 

Nämnden avstyrker motionen och åberopar förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar till kommunstyrelsen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Leif Sjöholm Lena Holmdahl 

Stadsdelsdirektör Ekonomichef 

 

 

 

 

Ärendets beredning 

Ärendet är berett inom ekonomiavdelningen. Ärendet inkom 2011-04-08 för 

besvarande senast 2011-07-01.  

 

Bakgrund 

Motion (2011:33) om stopp för privatisering av driften av Högdalens simhall 

vilket i förlängningen kan innebära att simhallen säljs är lagd av Mehdi Oguzsoy 

(V). I motionen framkommer att kommunfullmäktige har fattat beslut om att 
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konkurrensutsätta driften av sim- och idrottshallar, bl.a. Högdalens sim- och 

idrottshall. I motionen föreslås att staden måste redovisa vilka fördelar en 

privatisering av driften av Högdalens simhall innebär för söderortsborna innan 

man fattar beslut om privatisering av driften. Av motionen framkommer också att 

staden för ändamålet bör tillsätta en referensgrupp bestående av lokala politiker 

och tjänstemän som tillsammans med hyresgäster i området gör en 

konsekvensanalys av vad detta kan innebära för Högdalens simhall samtidigt som 

en brukarundersökning görs. Frågor som bör behandlas i en sådan referensgrupp 

kan enligt motionen vara hur tillgång till det offentliga rummet säkras, hur 

möjligheten att ha låga hyror och billiga inträdesbiljetter säkras, hur varierad och 

god service säkras samt hur framtida renoveringar och underhåll säkras.  

 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Kommunfullmäktiges beslut att konkurrensutsätta driften av sim- och idrottshallar, 

däribland Högdalens simhall, innebär att driften läggs ut på entreprenad. Detta 

innebär inte att simhallen ska säljas, Stockholms stad kommer fortfarande att vara 

huvudman och ytterst ansvarig för verksamheten. Vid all upphandling, inkluderat 

upphandling av driftsentreprenader, är det enligt förvaltningen i 

förfrågningsunderlaget som den upphandlande myndigheten kan ange nivån på 

vilken kvalitet entreprenören ska ha i verksamheten. Detta gäller oavsett vilken 

grund för tilldelning av kontrakt som väljs, lägst pris eller ekonomiskt mest 

fördelaktiga. Förvaltningen ser även att användandet av sistnämnda grund 

dessutom möjliggör att vid utvärderingen exempelvis ge mervärden för vissa 

kvalitetshöjningar som anbudsgivaren kan erbjuda. Det är således i 

förfrågningsunderlaget den upphandlande myndigheten kan säkerställa att 

entreprenören håller en viss nivå avseende t.ex. öppettider för allmänheten i 

Högdalens simhall, en varierad och god service, renoveringar och underhåll etc. 

Det är vidare den upphandlande myndigheten som också ansvarar för att det finns 

en väl sammansatt arbetsgrupp som kan ta till vara och säkerställa kvalitetskraven 

i förfrågningsunderlaget, vid vissa upphandlingar kan en referensgrupp också vara 

nödvändig. Då Stockholms stad fortsätter att vara huvudman för verksamheten är 

det också stadens ansvar att följa upp och kontrollera att avtalet följs, bl.a. 

beträffande de ställda kvalitetskraven. 

 

 

Bilaga 

1. Remiss om motion (2011:33) om stopp för privatisering av driften av 

Högdalens simhall vilket i förlängningen kan innebära att simhallen säljs 


